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p. Oupor.: já mám dvě věci, jedna souvisí s dnešním jednáním, v bodě 14, navýšení dotace na 
600 000 Kč, pak bylo navýšení na 605 000 Kč, je potřeba to upravovat? V bodě 14 v rozpočtovém 
opatření se odsouhlasilo 600 000 Kč, jestli je i tam potřeba to navýšit 

p. starostka: já bych poprosila pana tajemníka, že bychom to vzali jako technickou. 

2. Před rokem jsme zvolili obecního kronikáře a za celý rok se neobjevil bod se zápisem do 
kroniky? 

p. starostka: s paní kronikářkou jsme měli sezení, vypracovala návrh kroniky, věnuje se tomu paní 
místostarostka, zatím jsme ji schválili polovinu peněz za to vypracování, druhá polovina bude 
schválena v červnu. Vypracovala poměrně rozsáhlé dílo, na úpravě se ještě pracuje. P. Pospíšilová 
bude informovat na červnovém zastupitelstvu. 

p. Proch.: já jsem měl na minulém zastupitelstvu dotaz ve věci parkovacích míst  u Albertu, 
neobdržel jsem odpověď, je to nějaká chyba? Občan navrhuje zúžení a tím se vytvoří  dvě až tři 
parkovací místa. 

p. místostarosta: já se přiznávám, že jsem na to zapomněl.  

p. starostka: v této chvíli je v běhu značení těchto zón, kdy jsme probírali s bekomem, ta parkovací 
místa už nevyhovují parkovacím normám,   nějaký prostor tam možná  je. 

p. Stuchlíková.:  já bych měla dotaz, od několika obyvatel na Oblé 2, týká se oken, víme, že se nám 
v městské části rozmohlo, že obchází firmy a nabízí kontrolu oken bezplatně a další služby, 
nicméně na Oblé 2 došlo ke kontrole a obyvatelé byli kontaktováni na telefony a několik lidí se 
ptalo, jestli to byla opravdu  MČ a jestli  budou zjištěné závady řešeny. 

p. Vašourek.:  kontroly byly, ale v loňském roce, postupně se budou závady opravovat, ta firma 
nemá velkou kapacitu a nechceme posílat další firmu. 

p. starostka: dům Oblá 2 byl první regenerován, tam opravdu zvažujeme opravu, nebo výměnu 
oken, je to 24 let a je pravda že technologie se posunuly dopředu. 

p. Všetečka: chci se zeptat na přístřešek na ulici Kluchové, v zápise ze září loňského   
zastupitelstva  je zapsáno,  že bude přístřešek zrealizován do konce loňského  roku, ale žádný 
přístřešek tam zatím není, jaká je vlastně realita? 

p. starostka: je tam původní přístřešek, ale umístění blíž k tabuli není jednoduché, je tam úzký 
chodník,  největší pravděpodobností je udělat sezení bez přístřešku, pro lidi k sezení když zrovna 
neprší. Když projíždí trolejbus, nemusí si ho lidé všimnout. Zatím jsme nenašli optimální typ 
přístřešku, přístřešek nástupní hrany nepůjde umístit kvůli normám. Závěr je: sezení na 
betonových kůlech, nepodařilo se najít vhodný typ přístřešku, takže zatím tak. 

Protože o tom  přístřešku už mluvím dlouho v září loňského roku bylo slíbeno, že bude do konce 
loňského roku, tak nebudu reagovat na technické problémy, věřím, že se to určitě vědělo. 

Taktéž ze zápisu loňského roku, týká se to záležitosti nějaký rok zpátky, servisní místo pro cyklisty, 
že bude u Alberta, pak že bude u Komunitního centra, jsou zde uvedeny dvě věci a sice, že to 
servisní místo bude zřízeno a že se hledá vhodné místo právě v okolí komunitního centra, kde se 



to mělo udělat s ohledem na to, že tuto otázku pokládám už nějaký ten pátek, tak se chci zeptat 
co je za problém v této otázce, za druhé jestli mi bude písemně odpovězeno, dnes je od té doby 
třetí zastupitelstvo, odpovědi jsem se nedočkal. 

V zápisu září loňského roku je uvedeno, že co se týká kontejnerů, které jsou mimo v tom 
uzamčeném prostoru, že se to vyřeší tím,  že se na ulici Raisova vybudují podzemní kontejnery, 
zatím se  nic nedělo, kdy kontejnery budou? 

p. starostka: kola odpovíme písemně. 

Vybudování  kontejnerů  je plánováno v době uzavření Mateřské školky, budou tam vybudovány 
dvě parkovací místa pro školku, a současně s tím bude zahájena stavba místní komunikace od 
ulice Rybnické a součástí bude nová opěrná zeď mateřské školky a kontejnery o prázdninách, aby 
nebyly narušeny zásobovací trasy pro školku a příjezd rodičů. 

p. Hladík.: chci se zeptat, ohledně modrých zón, plánuje se nějaká osvěta pro občany? 

P. místostarosta: v Lískáčku vyšla pozvánka pro občany, přijde kompetentní osoba, která toto 
vysvětlí. 

p. starostka: přihlášení p. Jaška, občana Nového Lískovce, který předkládá fotodokumentaci, 
s návrhy možných  úprav. 

 p. Jaša. : já jsem letitý uživatel této městské části, sleduji řadu věcí co se tu děje. Měl bych 
poznatky k tomu co by se mělo udělat. 

Např.  ulice Svážná  - chodí se po blátě, jestli by bylo možné vykácet dva stromy, když svítí slunko 
z východu, zbytečně se tam dělá erozní rýha. Řešení by bylo vykácet tyto dva stromy. Ta severní 
část je poměrně frekventovaná, malá dálnice, jestli by se to dalo zrušit a rozšířit tuto cestičku. 

Místo betonové cesty udělat travnatou plochu, postavit nějaký strom. 

 Na obrázku 7 další šlapáková cesta, když se podíváme z toho mostu, dělá se tam eroze, jsou tam 
opravdu velké fleky, které auta roznášejí. Ty šlapákové cesty v Kohoutovicích jsou velmi pěkné. 

p. starostka:  děkuji za podněty, výbor pro rozvoj si tyto náměty probere, předáme p. Šípkovi, 
Svážná 32 už je v řešení, to se bude v nejbližší době dělat.  

 

Zpracoval: Jana Řezáčová, DiS. 
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